
Protokoll fört vid styrelsemöte för KogVet

Datum 2024-02-06

Närvarande: Leia Lanneskog, Isabella Åkertjärn, Jesper Eriksson, Klara Bergsten, Alicia Sundin, Anna Westerlund, Ewa
Bingefors Wahlqvist, Maria Törby.

Ej närvarande: Tova Linder Nordberg, Lisa Linder, Jesper Eriksson.

Plats och tid: P30, 12.19.

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE

Mötets ordförande Anna Westerlund förklarar mötet öppnat kl. 12:19

§ 1.1 VAL AV TVÅ JUSTERARE

Till att justera protokollet valdes Leia Lanneskog och Alicia Sundin

§ 1.2 FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNINGEN

Styrelsen beslutar att godkänna dagordningen.

§ 1.3 GENOMGÅNG AV TIDIGARE MÖTESPROTOKOLL

Informatör ger återkoppling från det senaste mötet.

§ 2 BORDET RUNT

§ 2.1 ORDFÖRANDE

Svarat på mail och diverse, inget specifikt.

§ 2.2 KASSÖR

Haft första inlämningstillfället till klädbytardagen.

§ 2.3 INFORMATÖR

Ej närvarande.

§ 2.5 AMO

Har jobbat med förberedelser för AMO-veckan

§ 2.6 MANA

Pratat med Akavia om lunch veckan efter fettisdag. Mailat om Spons för nolleP.

§ 2.7 MYSA

Haft första inlämningstillfället till klädbytardagen. Har mailat mastern (de har dock inte svarat). Bokat in tid
på frimurarehotellet för att kolla på lokal inför examensittningen.

§ 2.8 UB

Läst och laddat upp kursutvärderingar på sektionens hemsida, rutinarbete med utbildningsutskottet.

§ 2.9 MÄSTERICHEF

Planering och möte för CK



§ 2.10 UTRIKESANSVARIG

Tagit beslut om Hollandsresan och att den tyvärr inte blir av på grund av bland annat för lågt intresse.

§ 2.11 ALUMNIANSVARIG

Fortsatt med planeringen av KVIA-event. Ser ut som om de flesta kommer att ske via Zoom eller liknande.

§ 3 DAGENS PUNKTER

§ 3.1 HOLLANDRESAN

Diskussioner har skett över Hollandsresan, och det har beslutats att resan blir inställd. Information ska gå ut
till påverkade idag.

§ 3.2 DISKUSSION: STÖD FRÅN ORDFÖRANDE I SEKTIONSARBETET

Om vi vill få stöd från ordförande i sektionsarbetet så vill hon bli kontaktad på messenger eller via telefon.

§ 3.3 FÖRSLAG: MINI-SAFT

Idé om att fråga om förköp för sektionsaktiva för att gå på en kravall. De som är sektionsaktiva är i nuläget
ca 50 personer. Pengar från sektionen kan gå till mat och/eller alkoholfri dryck för förfest. Tanken är att
detta kan ske under våren 2024 på en kravall som Kognitivt inte jobbar på. Förslagsvis: HatriKK.

§ 3.4 SEKTIONSRUMMET OCH PULS

Under förra städningen sågs det att det var mycket smutsigt och skräpigt. De fann även silverfiskar, vi måste
jobba för en trevligare miljö i sektionsrummet och hålla det rent.

Vi bör förtydliga att sektionsrummet är för alla sektionsmedlemmar att boka och vara i. Det krävs att vi har
en konversation med PULS för att bland annat komma fram till trivselregler. Vi bör även diskutera med
PULS kring hur vi exempelvis ska göra ett fungerande bokningssystem, när det ska vara möjligt att boka
samt vad det är vi ska förvara i rummet (vara mer noggrann med att slänga utgångna produkter).

§ 4 ÖVRIGA FRÅGOR

§ 4.1

§ 5 NÄSTA MÖTE

Nästa möte är 14/2 kl 12:15-13:00 i T2

§ 6 BORDET RUNT

§ 6.1 ORDFÖRANDE

Fortsatt arbete med stadgerevidering och sektionshandboken.

§ 6.2 KASSÖR

Ska hålla resterande inlämningstillfällen till klädbytardagen.

§ 6.3 INFORMATÖR

Ej närvarande.

§ 6.5 AMO

Ska på SSG möte samt jobba vidare med AMO-veckan.



§ 6.6 MANA

Fortsätta maila akavia å liknande kring lunch

§ 6.7 MYSA

Ska hålla resterande inlämningstillfällen till klädbytardagen. Kolla på lokal på frimurarehotellet.

§ 6.8 UB

Planera inför studiestugan och fortsatt arbete med stadgerevideringen.
§ 6.9 MÄSTERICHEF

Planering och möte för CK

§ 6.10 UTRIKESANSVARIG

Vara aktiv kring renoveringen av sektionsrummet.

§ 6.11 ALUMNIANSVARIG

Fortsätta med KVIA-event och stadgerevideringen.

§ 7 MÖTETS AVSLUTANDE

Mötets ordförande Anna Westerlund förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Sekreterare: Klara Bergsten Ordförande: Anna Westerlund

Justerare: Leia Lanneskog Justerare: Alicia Sundin


